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P r o t o k ó ł  Nr XXIV/2022  

z sesji Rady Gminy w Padwi Narodowej 

odbytej w dniu 29 marca 2022 r.  

 

W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólną liczbę 15 radnych Rady 

Gminy (jak na liście obecności stanowiącej załącznik do protokołu). 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Robert Pluta – Wójt Gminy, 

- Małgorzata Brożyna – Sekretarz Gminy, 

- Joanna Skopińska-Mycek – Skarbnik Gminy, 

- Grzegorza Gałuszka  – Dyrektor Podkarpackiej Stacji Pogotowia  

                                                 Ratunkowego w Mielcu  

- Stanisław Sekuła   – I Zastępca Komendanta Wojewódzkiego Policji  

                                                 w Rzeszowie  

- Tomasz Grazda   – Komendant Powiatowy Policji w Mielcu, 

- Andrzej Marczenia   – Zastępca Podkarpackiego Komendanta  

                                                 Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej  

                                                  w Rzeszowie,  

- Łukasz Kapinos   – Komendanta Powiatowego Państwowej Straży  

                                                 Pożarnej w Mielcu  

- Grzegorz Bezdzietny  – informatyk w Urzędzie Gminy w Padwi  

                                           Narodowej. 

- Sołtysi z poszczególnych sołectw – zdalnie w budynku Klubu „Senior+”  

                                            w Padwi Narodowej. 

(jak na listach obecności stanowiących załączniki do protokołu). 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Padew Narodowa na rok 2022. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Padew 

Narodowa na 2022 rok. 

6. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiat 

Mieleckiego z przeznaczeniem na Podkarpacką Stację Pogotowia 

Ratunkowego w Mielcu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia 
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regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu na wyznaczonym 

miejscu.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 2022 rok na 

terenie Gminy Padew Narodowa. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2022. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowych 

położonych w sołectwie Padew Narodowa – Osiedle „Polska Wieś III”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej położonej 

w sołectwie Zachwiejów – tereny inwestycyjne „Rusinów”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego dla obszaru „Wygwizdów III”.  

13. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

14. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał i wniosków podjętych 

na poprzedniej sesji   

oraz ze swojej działalności w okresie między sesjami. 

15. Zamknięcie XXIV sesji Rady Gminy. 

 

 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 10:10 i trwały bez przerwy 13:20.do  

godziny 17:00. 
 

 

Ad. 1 
 

Przewodniczący Rady Gminy – p. Janusz Bik– otworzył obrady XXIV sesji 

Rady Gminy VIII kadencji. Powitał radnych i wszystkich obecnych na sesji.   

Następnie przystąpiono do stwierdzenia prawomocności obrad dzisiejszej sesji. 

Po zalogowaniu się wszystkich obecnych radnych do elektronicznego systemu 

do przeprowadzania głosowania Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że w 

obradach sesji uczestniczy 15 radnych na ogólną liczbę 15 radnych, co stanowi 

wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 
 

Ad. 2 

 

Porządek obrad sesji radni otrzymali wraz z materiałami do poszczególnych 

punktów obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy pan Wójt lub radni chcieliby wnieść 

uwagi bądź propozycje do przedstawionego porządku obrad. 
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Ponieważ nikt nie zabierał głosu Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie porządek obrad sesji.  

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”)  przyjęła 

porządek obrad sesji. 

 

Ad.  3 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że osobiście zapoznał się z treścią 

protokołu z poprzedniej sesji i nie wnosi do niego uwag. Protokół jego zdaniem 

odzwierciedla przebieg obrad sesji. Dodał, że jest on do wglądu w Biurze Rady i 

każdy zainteresowany mógł się zapoznać z jego treścią. Poza tym jest także 

dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej gminy. Znajduje się także 

na sali obrad dzisiejszej sesji. 

  

W tym miejscu zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy zgłaszają uwagi do 

treści protokołu. 

Ponieważ nikt nie zgłosił uwag Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że 

protokół z ostatniej sesji został przyjęty przez aklamację. 

 

 

Ad.  4, 5 i 6  

 

Skarbnik Gminy p. Joanna Skopińska-Mycek omówiła projekty uchwał w 

sprawie: 

1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Padew Narodowa na 

rok 2022. 

2. dokonania zmian w budżecie Gminy Padew Narodowa na 2022 rok. 

3. udzielenia pomocy finansowej dla Powiat Mieleckiego z przeznaczeniem 

na Podkarpacką Stację Pogotowia Ratunkowego w Mielcu. 

 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju 

Gospodarczego p. Piotr Kędzior, który przedstawił opinię komisji w sprawie 

omówionych przez panią Skarbnik uchwał. Powiedział, że komisja szczegółowo 

przeanalizowała przedstawione uchwały na swoim posiedzeniu w dniu 23 marca 

bieżącego roku i jednogłośnie pozytywnie je zaopiniowała. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Janusz Bik stwierdził, że bardzo ważnym dla 

nas tematem będzie doprowadzenie do odtworzenia posterunku policji w Padwi 

Narodowej i musimy zrobić wszystko, aby to się udało. Podkreślił bardzo dobrą 

współpracę pomiędzy samorządem a policją. Podobnie rzecz się ma ze 

współpracą z pogotowiem ratunkowym i strażą pożarną.  
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Pan Wójt Robert Pluta mówił o dobrym stanie finansów gminy, ale podkreślił, 

że wymaga to dużej pracy, gdyż nic się samo nie zrobi i nie wydarzy.  Dodał, że 

bardzo chętnie przyjmiemy wprowadzenie świątecznej i nocnej opieki 

medycznej w podstacji pogotowia w Padwi Narodowej, gdyż bardzo 

zwiększyłoby to bezpieczeństwo mieszkańców. 

 

W swoich wystąpieniach zaproszeni goście  podkreślali bardzo dobrą 

współpracę z samorządem Gminy Padew Narodowa. Pan Grzegorz Gałuszka – 

dyrektor PSPR w Mielcu podziękował za dofinansowanie zakupu respiratora, 

podzielił zdanie Wójta Gminy Padew Narodowa o rozszerzeniu  działalności 

pogotowia, m.in. poprzez wprowadzenie świadczenia tzw. opieki świątecznej i 

nocnej przez Podstację Pogotowia w Padwi Narodowej. Przedstawił także 

statystykę pracy pogotowia w ostatnich dwóch latach. 

 

Pan Stanisław Sekuła -  I Zastępca Komendanta Wojewódzkiego Policji w 

Rzeszowie – wyraził zadowolenie z faktu planów przywrócenia funkcjonowania 

posterunku policji w Padwi Narodowej. Przypomniał, że już kilka lat temu 

Gmina Padew Narodowa podejmowała starania zmierzające  do przywrócenia 

posterunku Policji na jej terenie - obecnie dzięki staraniom Gminy Padew 

Narodowa i Pana Wójta plany zostaną zrealizowane.  

Przywrócenie działalności posterunku wiązać się będzie z kosztami. Większość 

tych kosztów poniesie Komenda Główna Policji,  jednakże Gmina będzie 

musiała sfinansować prace związane z przygotowaniem terenu pod budowę 

posterunku (głównie chodzi tu o kwestie dokumentacyjne oraz o prace 

rozbiórkowo porządkujące teren). Pan komendant poinformował, że w 

planowanym posterunku zatrudnionych byłoby 8 policjantów. 

 

Pan Andrzej Marczenia - Zastępca Podkarpackiego Komendanta 

Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Rzeszowie mówił o nowym 

samochodzie planowanym do zakupu przez Komendę Powiatową w Mielcu. 

Jego koszt to kwota około 1,1 mln złotych. Podziękował radnym za 

przychylenie się do prośby planowanego zakupu tego samochodu i podkreślił, 

że samochód strażacki, jaki w ramach tej współpracy otrzyma jednostka OSP w 

Kębłowie będzie dobrą inwestycją i zabezpieczy właściwe jej funkcjonowanie 

przez długie lata. Pan komendant podziękował druhom strażakom za 

podejmowane działania, szczególnie w tym trudnym dla nas ostatnio okresie 

pandemii i wojny na Ukrainie. 

 

Pan Robert Pluta – Wójt Gminy wyraził zadowolenie z dobrej współpracy 

pomiędzy Gminą Padew Narodowa, a pogotowiem ratunkowym, policją i strażą 

pożarną. Przypomniał starania podejmowane przez Gminę w sprawie 

odzyskania działki, na której zlokalizowany jest budynek po byłym Posterunku 
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Policji, a także starania zmierzające do lokalizacji Podstacji Pogotowia 

Ratunkowego w Padwi Narodowej.  

Podkreślił, że utworzenie „opieki świątecznej i nocnej” w budynku Podstacji 

Pogotowia w Padwi Narodowej jest bardzo ważnym i oczekiwanym przez nas 

rozwiązaniem, o które będzie zabiegał i dążył do jego realizacji. Utworzenie 

świątecznej opieki medycznej w Padwi Narodowej nie tylko odciąży i usprawni 

funkcjonowanie SOR-u mieleckiego, ale przede wszystkim zapewni naszym 

Mieszkańcom i Mieszkańcom gmin sąsiednich  dostęp do opieki medycznej w 

weekendy i święta, co podniesie komfort i bezpieczeństwo życia, a to jest 

szczególnym priorytetem. 

Wójt zaznaczył również, iż przywrócenie Posterunku Policji w Padwi 

Narodowej przełoży się  na poprawę bezpieczeństwa publicznego, o co od lat 

zabiegał i jest przekonany, że dzięki wspólnym działaniom i zaangażowaniu tym 

razem uda się osiągnąć zamierzony cel. 

Z kolei decyzja o przekazaniu samochodu strażackiego do Gminy Padew 

Narodowa jest dodatkowym wyróżnieniem potwierdzającym mocne 

zaangażowanie jednostek OSP z terenu naszej Gminy w działania ratownicze 

oraz pozwoli na jeszcze lepsze i szybsze działania w sytuacjach kryzysowych. 
   

Pan Jan Paterak – radny z Zadusznik – zwracając się do Komendanta 

Powiatowego Policji w Mielcu zapytał, czy policja będzie karać mieszkańców 

poruszających się po moście kolejowym na Wiśle w Zadusznikach. Nadmienił, 

że od pewnego czasu na moście tym pojawia się komunikat zabraniający 

wejścia na ten most. 
 

Odpowiadając na pytanie p. Tomasz Grazda – Komendant Powiatowy Policji w 

Mielcu powiedział, że w takich przypadkach policja stara się być wyrozumiała. 

 

Pan Piotr Kędzior – radny z Padwi Narodowej – poprosił radnych o 

przegłosowanie ujętych w uchwale środków finansowych przeznaczonych na 

zakup samochodu dla OSP w Kębłowie. 

 

Ponieważ nikt nie zabierał głosu Przewodniczący Rady Gminy poddał kolejno 

pod głosowanie:  

1. uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Padew Narodowa na rok 2022. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”, ) podjęła 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

u c h w a ł ę nr XXIV/212/22 

 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Padew Narodowa 

na rok 2022 (jak załącznik do protokołu). 
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2. uchwałę w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Padew 

Narodowa na 2022 rok. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”, ) podjęła 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

u c h w a ł ę nr XXIV/213/22 

 

w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Padew Narodowa na 2022 rok 

(jak załącznik do protokołu). 

 

3. uchwalę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiat 

Mieleckiego z przeznaczeniem na Podkarpacką Stację Pogotowia 

Ratunkowego w Mielcu. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”, ) podjęła 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

u c h w a ł ę nr XXIV/214/22 

 

w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Padew Narodowa na 2022 rok 

(jak załącznik do protokołu). 

 

 

Ad.  7 

 

Sekretarz Gminy p. Małgorzata Brożyna przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady 

prowadzenia handlu na wyznaczonym miejscu.  

 

W tym miejscu głos zabrał p. Jan Pieróg – radny z Padwi Narodowej, który 

zaproponował inne miejsce lokalizacji miejsca do prowadzenia handlu. Jego 

zdaniem takim miejscem mógłby być plac zlokalizowany za budynkiem danego 

GS-u w Padwi Narodowej. Przypomniał, że w latach 90-tych ubiegłego wieku w 

Padwi funkcjonowało targowisko zlokalizowane na Polskiej Wsi. Z początku 

cieszyło się ono dużym zainteresowaniem kupujących, ale z każdym tygodniem 

to zainteresowanie spadało i w końcu targowisko upadło. Głównym powodem 

tego faktu była najprawdopodobniej lokalizacja z dala od centrum i szlaków 

komunikacyjnych. 

 

Odpowiadając pan Wójt powiedział, że dzisiaj stajemy przed kwestią 

wyznaczenia miejsca do handlu w piątki i w soboty, do czego obliguje nas 
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stosowana ustawa. To miejsce spełni wymogi ustawy. Jednocześnie dodał, że 

miejsce to nie ma być targowiskiem, ale służącym do mniejszego handlu 

bezpośredniego. Jeśli chodzi o wspomnianą przez radnego działkę na placu 

dawnego GS-u, to nie jest ona wpisana do księgi wieczystej. Prosił radnych i 

sołtysów o dokonanie analizy miejsc na terenie gminy, które nadawałyby się do 

lokalizacji na nich placu targowego. 

 

Ponieważ nikt więcej nie zabierał głosu, Przewodniczący Rady Gminy poddał 

uchwałę  pod głosowanie.   

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”) podjęła 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

u c h w a ł ę nr XXIV/215/22 

 

w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady 

prowadzenia handlu na wyznaczonym miejscu (jak załącznik do protokołu).  

 

 

Ad.  8 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Janusz Bik stwierdził, że uchwała w sprawie 

przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na 2022 rok na terenie Gminy Padew Narodowa została 

szczegółowo omówiona na posiedzeniach poszczególnych komisji i nie ma 

potrzeby jej referowania na dzisiejszej sesji. 

Niemniej zwrócił się z zapytaniem czy radni zgłaszają jakieś uwagi do 

przedmiotowej uchwały. 

 

Ponieważ nikt nie zgłosił uwag, Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę  

pod głosowanie.   

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”) podjęła 

 

 

u c h w a ł ę nr XXIV/216/22 

 

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na 2022 rok na terenie Gminy Padew 

Narodowa (jak załącznik do protokołu).  
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Ad.  9 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Janusz Bik stwierdził, że uchwała w sprawie w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 została 

szczegółowo omówiona na posiedzeniach poszczególnych komisji i nie ma 

potrzeby jej referowania na dzisiejszej sesji. 

Niemniej zwrócił się z zapytaniem czy radni zgłaszają jakieś uwagi do 

przedmiotowej uchwały. 

 

Ponieważ nikt nie zgłosił uwag, Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę  

pod głosowanie.   

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”) podjęła 

 

 

u c h w a ł ę nr XXIV/217/22 

 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022  

 (jak załącznik do protokołu).  

 

 

Ad.  10 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Janusz Bik stwierdził, że uchwała w sprawie 

zbycia nieruchomości gruntowych położonych w sołectwie Padew Narodowa – 

Osiedle „Polska Wieś III” została szczegółowo omówiona na posiedzeniach 

poszczególnych komisji i nie ma potrzeby jej referowania na dzisiejszej sesji. 

Niemniej zwrócił się z zapytaniem czy radni zgłaszają jakieś uwagi do 

przedmiotowej uchwały. 

 

Ponieważ nikt nie zgłosił uwag, Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę  

pod głosowanie.   

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”) podjęła 

 

u c h w a ł ę nr XXIV/218/22 

 

w sprawie zbycia nieruchomości gruntowych położonych w sołectwie Padew 

Narodowa – Osiedle „Polska Wieś III” (jak załącznik do protokołu).  
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Ad.  11 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Janusz Bik stwierdził, że uchwała w sprawie 

zbycia nieruchomości gruntowej położonej w sołectwie Zachwiejów – tereny 

inwestycyjne „Rusinów” została szczegółowo omówiona na posiedzeniach 

poszczególnych komisji i nie ma potrzeby jej referowania na dzisiejszej sesji. 

Niemniej zwrócił się z zapytaniem czy radni zgłaszają jakieś uwagi do 

przedmiotowej uchwały. 

 

Ponieważ nikt nie zgłosił uwag, Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę  

pod głosowanie.   

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”) podjęła 

 

u c h w a ł ę nr XXIV/219/22 

 

w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej położonej w sołectwie Zachwiejów 

– tereny inwestycyjne „Rusinów” (jak załącznik do protokołu).  

 

 

Ad.  12 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Janusz Bik stwierdził, że uchwała w sprawie 

uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla obszaru 

„Wygwizdów III” została szczegółowo omówiona na posiedzeniach 

poszczególnych komisji i nie ma potrzeby jej referowania na dzisiejszej sesji. 

Niemniej zwrócił się z zapytaniem czy radni zgłaszają jakieś uwagi do 

przedmiotowej uchwały. 
 

Ponieważ nikt nie zgłosił uwag, Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę  

pod głosowanie.   
 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”) podjęła 
 

u c h w a ł ę nr XXIV/220/22 

 

w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

dla obszaru „Wygwizdów III” (jak załącznik do protokołu).  
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Ad. 13 

 

W interpelacjach, wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabierali: 

 

- p. Jan Pieróg – radny z Padwi Narodowej - ponowił swój wniosek z sesji z 

dnia 24 czerwca 2021 r., w którym prosił o wystąpienie z wnioskiem do 

Powiatowego Zarządu Dróg w Mielcu o przesunięcie przejścia dla pieszych na 

ulicy ks. Jana Kica. Przejście to znajduje się prawie przy samej krawędzi jezdni 

drogi wojewódzkiej, a samochody oczekujące na włączenie się do ruchu na 

drogę wojewódzką muszą stawać na pasach, żeby mieć dobrą widoczność. 
 

- p. Barbara Sroczyńska – radna z Padwi Narodowej – mówiła o fatalnym stanie 

chodnika na ulicy Ludwiki Uzar-Krysiakowej.  

 

- p. Dawid Uzar – radny z Padwi Narodowej – wnioskował o wystąpienie do 

Powiatowego Zarządu Dróg w Mielcu o przeniesienie znaku zakazu 

zatrzymywania się na ulicy ks. Jana Kica w inne miejsce, gdyż obecne 

usytuowanie znaku kolidować będzie z miejscem prowadzenia handlu.  

 

Pan Wójt odnosząc się do wniosku radnego Pieroga, obiecał wystąpić z 

ponownym wnioskiem do PZD, w którym będzie także ujęta prośba radnego 

Dawida Uzara dotycząca przesunięcia na ulicy Jana Kica znaku zakazu 

zatrzymywania się. 

 

Ad. 14 

 

Wójt Gminy p. Robert Pluta przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał i 

wniosków podjętych na ostatniej sesji Rady Gminy oraz ze swojej działalności  

w okresie między sesjami (sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu). 
 

Ad.  15 

 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za udział w XXIV sesji  

i zamknął jej obrady. 

 

Na tym protokół zakończono.                                   

 

 

Protokółował :                                                          Przewodniczący Rady Gminy                                                                                                   

 

Ryszard Gancarz                                                                      Janusz Bik 

insp. ds. obsługi Rady Gminy                                                 
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